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Interpelacja w sprawie przyszłości Dworku Grafa 1 potrzeby renowacji 

niniejszego budynku 

Zwracam się z prośbą o podjęcie działań zmierzających do renowacji i zaadaptowania 

Dworku Grafa, na potrzeby Urzędu Miasta Lublin. Z przykrością zauważam, że podejmowane w 

ostatnich latach kroki, ukierunkowane na zbycie budynku, nie przyniosły dotychczas żadnych 

skutków, zaś budynek permanentnie niszczeje. 

W związku z tym, w mojej ocenie, zasadnym rozwiązaniem byłoby zabezpieczenie w 

budżecie Miasta Lublin środków pieniężnych na renowację obiektu i docelowe przeznaczenie go na 

potrzeby administracyjne urzędu, poprzez umieszczenie w nim jednego z wydziałów UM. Innym 

alternatywnym rozwiązaniem mogłoby być ulokowanie w budynku jednej z placówek 

oświatowych, co rozwiązałoby bieżące problemy lokalowe wybranego przedszkola. 

Korzystając z okazji, chciałbym zapytać czy zgodnie z dezyderatem Komisji Kultury 

Ochrony Zabytków, skierowanym przed laty do Pana Prezydenta, podjęte zostały działania 

ukierunkowane na wpisanie Dworku Grafa do Krajowego Rejestru Zabytków? 

Proszę o o udzielenie odpowiedzi na treść mojej interpelacji. 

Z wyrazami szacunku 


